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Protokoll från Styrelsemöte 

Ringamåla Älg- och Kronskötselområde (RÄKSO) 
 

Datum: 2025-01-27 

Plats: Höga Böke 

Närvarande: Julius Jeppsson, Mats Ottosson, Markus Jeppsson, Robert Wållgren, 

Magnus Larsson, Nils-Erik Svensson, Claes Hallström 

+ Johan Bergholz (Valberedningen) 

Frånvarande: Jakob Erlandsson, Andreas Eriksson 

 

§1. Mötets öppnande 

- Val av justeringsman 

* Markus Jeppsson 

 

- Beslut om agenda för mötet och ev tillkommande punkter 

1) Mötets öppnande 

2) Inkommen begäran om skyddsjakt 

3) Punkter inför årsmöte 

4) Rapport från Valberedningen 

 

* Beslutades agenda enligt ovan.  

 

- Föregående protokoll 

* Föregående protokoll 2025-01-13 gicks igenom löpande vid aktuella punkter på dagens 

möte och lades till handlingarna. 

 

 

§2. Inkommen begäran om skyddsjakt 

Styrelsen gick igenom och diskuterade dokument med ”Yttrande om Älgskador” efter utförd 

besiktning av älgbetesskador 2025.01.22 på fastigheterna Jeppshoka 1:65 och Pernilshoka 

1:27 efter inkommen begäran 2025.01.19 från markägare (Anders Svensson och Sven-Gunnar 

Svensson) via jaktlag nr 14 – se Bilaga. 

 

Carl-Douglas Lundgren (Jägarförbundet) och Anders Karlsson (Skogssällskapet/SLU), som 

oberoende besiktningsmän, utförde besiktningen och Robert Wållgren från 

älgskötselområdets styrelse deltog också vid besiktningen. 

 

Besiktningsmännens bedömning och rekommendation lyder: ”skadorna, om oupptäckta, 

kunnat bli väldigt omfattande. Eftersom tallplantorna nu behandlats med viltskydd, har 

skadorna stoppats. Skyddsjakt blir således, enligt vår bedömning, verkningslös.” 

 

Styrelsen beslutade att följa de oberoende besiktningsmännens rekommendation och beslutade 

att avslå Jaktlag 14’s begäran om skyddsjakt. 

 

Julius fick i uppdrag att meddela beslutet till Jaktlag 14. 
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§3. Punkter inför årsmöte 

Styrelsen diskuterade ånyo inkommen motion från Peter Truedsson om hantering av 

felskjuten eller överskjuten älg och reflekterade över hur detta regleras i stadgarna. 

 

Enligt skrivelse från Peter Truedsson ”hantering av älg som är fel-skjuten eller över-skjuten 

och ska säljas. Hanteringen borde ligga utanför RÄKSO. Motion: ”Jag föreslår att vi anlitar 

Kent Ovesson (Blekinge Viltdepå), som är en auktoriserad och godkänd 

viltdepå/vilthandlare.” 

 

Enligt RÄKSO-stadgarna gäller följande: 

” § 8 a Föreskrifter för älgjakten  

1 Om något jaktlag fäller fler älgar än det är tilldelat skall det sist fällda djuret försäljas och 

dess värde tillfalla skötselområdets kassa. Älgen skall vara väl omhändertagen och i sådant 

skick att veterinärbesiktning kan genomföras (med röda organ) samt levereras till av styrelsen 

angiven plats. Trofén tillfaller skötselområdet. Om jaktlaget så önskar får det köpa djuret 

enligt ett kilopris, som för varje år beslutas på viltmötet i september. Motsvarande antal djur 

räknas bort från jaktlagets framtida tilldelning.  

 

2 Om något jaktlag inom ramen för sin tilldelning skjuter fel djur, till exempel fel kön, skall 

djuret antingen säljas enligt ovan eller köpas av jaktlaget. Djuret räknas av från jaktlagets 

tilldelning.  

 

3 Djurens vikt skall i samtliga fall ovan kontrolleras av utsedd kontrollant.  

 

4 Vuxna djur som understiger 100 kg i slaktvikt skall räknas av som kalv från tilldelningen. 

Kalvar som understiger 40 kg i slaktvikt räknas inte alls av från tilldelningen. Vid anmälan 

om djur som understiger dessa slaktvikter skall styrelsen besluta om kontroll.  

 

5 Älg som fälls under av skötselområdet beslutad skyddsjakt skall antingen säljas enligt ovan 

eller köpas av jaktlaget.”  

 

Styrelsen konstaterar att inkommen motion och hantering av felskjuten eller överskjuten älg 

beskrivs väl av stadgarna. 

 

Styrelsen beslutade att revidera Styrelsens ställningstagande till motionen i en reviderad 

kallelse till årsmötet 2025-02-03. 

 

 

§4. Rapport från Valberedningen 

Johan Bergholz, sammankallande i Valberedningen, deltog vid dagens styrelsemöte och 

rapporterade om ersättare till Andreas Eriksson (vice Ordf) som väljer att avgå från styrelsen. 

 

Styrelsen utser vice Ordf inom sig vid ett konstituerande styrelsemöte och utses inte vid 

årsmötet, men styrelsen behöver fyllas på med fler personer vid Andreas avgång.  

 

Styrelsen skall utöver ordförande enligt stadgarna utgöras av 4 eller 6 ledamöter samt minst 2 

suppleanter, och valberedningen skall utgöras av 4 ledamöter varav en sammankallande. 

 

Valberedningens förslag pga att antalet ledamöter skall överensstämma med stadgarna enligt 

nedan: 
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Ordförande 

- Omval 1 år: Julius Jeppsson 

Ledamöter 

- Omval 2 år: Nils-Erik Svensson 

- Kvarstår 1 år: Magnus Larsson, Claes Hallström, Jacob Erlandsson,  

 

Suppleanter 

- Omval 2 år: Robert Wållgren, Mats Ottosson 

- Kvarstår 1 år: Markus Jeppsson  

 

Inget ersättningsval görs efter Andreas Eriksson. 

 

Valberedningen utgörs fortsatt av Johan Bergholz (sammankallande) och andra kandidater att 

göra Johan sällskap i Valberedningen diskuterades – styrelseledamöterna och Johan skall 

kontakta lämpliga kandidater.  

 

 

§5. Övrigt 

* Kommande mötes-schema: 

Årsmöte 3/2 2025 19.00 Höga Böke 

Styrelsemöte konstituerande möte 3/2 2025 efter årsmötet (ca kl 21.00) 

Styrelsemöte 17/3 18.30 

Styrelsemöte 26/5 18.30 

Styrelsemöte 18/8 18.30 

Älgmöte/Höstmöte 22/9 19.00 

Styrelsemöte 17/11 18.30 

Styrelsemöte 12/1 2026 18.30 

Årsmöte 23/2 2026 19.00 

 

- ML skickar kalender-bokningar enligt ovan till styrelsen efter årsmötet för att få med ev 

nyinvalda styrelseledamöter 

 

Mötet avslutades och Julius tackade för bra diskussioner. 

 

Sekreterare   Ordförande  

 

 

 

___________________________ _____________________________  

Magnus Larsson  Julius Jeppsson  

 

Justeringsman 

 

 

 

___________________________ 

Markus Jeppsson 

Bilaga 1 

 

Markus Jeppsson (Jan 27, 2025 21:10 GMT+1)
Markus Jeppsson

Julius Jeppsson (Jan 27, 2025 21:12 GMT+1)
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Ringamåla Älg & Kronhjortsskötselområde 
Yttrande om Älgskador 

 
Besiktning av älgbetesskador 2025.01.22 På fastigheterna Jeppshoka 1:65 
och Pernilshoka 1:27 
 

Närvarande: 
Carl-Douglas Lundgren och Anders Karlsson, besiktningsmän.  
Anders Svensson, Sven-Gunnar Svensson markägare och Robert Wållgren 

från älgskötselområdets styrelse. 
 

Tre olika bestånd har besökts avseende betesskador. 
 
Bestånd 1, 3 år efter ståndortsanpassad plantering, där tall planterats i 

höglägen och där emellan gran. 
 

Skadorna på tallen består mestadels av betade sidogrenar. Endast cirka 1 
till 3% av plantorna har betade toppskott. 
 

Bestånd 2, cirka 5 år efter plantering av tall, på lämplig ståndort. 
 
Skadorna består mestadels av betade sidogrenar. Endast 1 till 2% av 

plantorna har betade toppskott. 
 

Bestånd 3, 2 år efter plantering, där tall planterats i höglägen och där 
emellan gran. 
 

Skadorna på tallen består mestadels av betade sidogrenar. Mellan 3 till 5% 
av tallplantorna har betade toppskott. 
 
Skadorna på de tre bestånden är väldigt färska, bara ett fåtal veckor gamla. När 
markägaren upptäckte skadorna har plantorna skyddats med Trico plantskydd. 
 
Samlad bedömning: 
Besiktningsmännen bedömer att skadorna, om oupptäckta, kunnat bli väldigt 
omfattande.  
 
Eftersom tallplantorna nu behandlats med viltskydd, har skadorna stoppats. 

 
Skyddsjakt blir således, enligt vår bedömning, verkningslös. 
 
 
 
 
Bräkne-Hoby 2025-01-22 
 
Carl-Douglas Lundgren och Anders Karlsson 
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